
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 18. maj 2016

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Samrådsspørgsmål BP
Ministeren bedes – snarest muligt – redegøre for følgende:
– Hvad vil ministeren gøre for at begrænse de store arbejdsmiljøproblemer,

der er i flere af de store virksomheder i vindmølleindustrien?
– Hvad vil ministeren gøre for, at branchens arbejdsmiljøniveau hæves?
– Hvad vil ministeren gøre for, at også virksomheder med kronesmileyer

kommer ind under Arbejdstilsynets tilsynsbesøg?
– Hvad vil ministeren gøre for at sikre, at Arbejdstilsynet har den nødvendige

kapacitet til det nødvendige tilsyn?
Der henvises i denne forbindelse til pressemeddelelse fra Vestas den 17. maj
2016: ”Vestas har undersøgt vingeproduktion” samt artikel på dr.dk: ”Ansatte
hos Vestas er blevet syge af deres arbejde”, jf. http://www.dr.dk/ligetil/ansatte-
hos-vestas-er-blevet-syge-af-deres-arbejde

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Christian Juhl (EL).

På udvalgets vegne

Bent Bøgsted
formand
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